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Afdeling 62 

Mødested/-dato Nr 188, 04-10-19 

Referent Marianne M. Hansen 

Mødedeltagere Marianne M. Hansen, Lene Meklenborg, Nadia Juul Østergaard, Tor Aalbæk, 
Sonny Wolf-Jølver 

 

 
 

 Dagsorden Referat Aktion 

1. Referat fra sidste møde 
 

  

2. Nyt fra AB (orienteringsbreve og 

månedsbalance fra AB) 

 

Invitation til infomøde om økonomi og 
råderet 23/10. 

Marianne og 
Lene deltager. 
Evt. 3. person. 

3. Øvrig ind- og udgående post Ønske om julemarked. Bestyrelsen har 
nedstemt det, da afdelingen er for lille. 

 

4. Ejendomsfunktionærens 
projekter i afdelingen 
 

  

5. AB projekter i afdelingen Grønne områder: Græsset er nu slået ned. 
Dog kræver ”vandløbet” opfølgning, da 
sprunget over. Claus vender det med Hans 
Peter (gartner) 
 
Opførelse af skur ved nr. 172/174. Afventer 
videre info fra AB. 
 

 
 
 
 
 
  

6. Ønsker til det kommende 
budgetår (indsendes til AB af 

afdelingsbestyrelsen inden 1. 
april) 
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7. Beboeraktiviteter 1) Affaldsindsamling/plantedag/græsdag – 
Kun for afd. 62. Dato fastlagt: 3. Nov kl 
10.00. Invitation sendes ud + poser bestilles. 
 
 
 
Stemning for at plante forårsløg langs de 
grønne arealer (ved sti, postkasser, 
legeplads). Tages fra beplantnings-/terræn 
konto, så koster os ikke ekstra. VI skal selv 
plante dem. 
FB- afstemning 
 
Bestyrelsens synlighed: Mere ud på FB 
gruppen også referater + dagsorden. Link til 
AB-hjemmeside med referater. 
Ej postkasseomdeling i fremtiden. Men kun 
indbydelser der kommer ud + opfølgning på 
budgetmødet. 
 
Legende børn skilt. Har indhentet aktuelt 
tilbud, men kan vi få lov til at indkøbe + 
hvem etablere? Placering? Konto for udgift? 
Afventer evt. også kommunen (Lene) 
 
P-pladser vs. huse. Der ér en ulighed. 
14 huse=21 pladser og 16 huse=21 pladser. 
Opfordring til hensyn + at Aura bilen 
parkeres på den anden lade-plads. 
 
 
Mulighed for et arrangement til jul. 
Evt. Julefrokost eller æbleskive hygge.   
FB- Afstemning 
 
Kompostbeholdere – en/flere? Placering? 
Pris? 
 
Bro over grøften. Kommunen etablerer en 
bro ca. start Nov. 
 

Lene laver 
invitation 
Marianne 
bestiller poser 
Sonny(handsker) 
 
Marianne følger 
op 
 
 
 
 
 
FB admin. Sørger 
for det. Nadia + 
Marianne 
 
 
 
 
Marianne følger 
op + laver 
opfølgende skriv 
til postkasser 
(skilt + p-
pladser) 
 
 
 
 
 
Marianne følger 
op 
 
 
Lene følger op 
 
 
Lene har kontakt 
med kommunen 
 



 
 
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde 

 

 
 

11-10-2019 

Den offentlige vej: Fartbegrænsning og sti 
med begrænset udsyn. Kan der komme 
chikaner op/ klippes pil ned ved stien? 
 
Opbevaring af skur. Er delt imellem 
bestyrelsen indtil skur opført. 
Vi får halvdelen af skuret i afdelingen til 
vores ting. 
 
Vaskepladsen – er der styr på. Den er ryddet 
 
Aura bilen: De fjerner bilen, hvis den ikke 
bruges noget mere. Opslag i lokal FB gruppe 
+ Aura flyers hen i Rema. 
 
Råderetskatalog. Udkast til ”hegns afsnit” 
udarbejdes af Tor. 
Bestyrelsens oplæg: Hegn 140cm + 
begrænset mængde højere læhegn. 
 

Lene er i dialog 
med kommunen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Marianne. 
 
 
 
Tor følger op. 

8. Næste møde dato og emner 
 

16- 11- 2019 kl. 10.00 (Hos Nadia, nr. 192) 
 
Velkomstfolder – Opdateret ny udgave. 
 
Julearrangement? Var der stemning. Evt. 
dato? 
 
Råderetskatalog. 
 
**** 
Noter til senere møder: 
 
Husk husorden. Opdatering efter 
ekstraordinært afdelingsmøde. 
Den skal der også stemmes om. 
 
Midler til udvidelse af legepladsen – Søg 
fonde. 
 
Affaldsindsamling til foråret. Dato? 
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Invitation til affaldsindsamling med resten af 
Tusindfryd-vejen i ”runde 2” til foråret. 
 
 

9. Eventuelt 
 

Storskraldscontainer en gang om året. 
Pris og mulighed? 
 

Nadia følger op 

 
 
 
 


